

## eNorssin johtoryhmän kokous

torstai 21.3.2024 klo 15:00-16:30, etäkokous

Zoom (UEF): <https://uef.zoom.us/j/6981237684>

### eNorssin johtoryhmä:

- Vesa Valkila (pj)
- Sampo Forsström (sihteeri)
- Pasi Kurttila (sihteeri)
- Mikko Horila
- Sanna Illikainen
- Jani Kiviharju
- Bernt Klockars
- ~~Pasi Hieta~~
- Olli-Pekka Salo
- Juha-Matti Turpeinen

### Muistio

#### 1. Seminaarien tilanne (Sampo ja Mikko H.)

##### a. Helsinki

- i. Esiteltiin seminaarin ilmoittautumistilannetta ja muita seminaarin valmisteluihin liittyviä asioita. Ilmoittautumistilanne perjantaina 22.3. on 130 ilmoittautunutta.

##### b. Tampere

- i. Esiteltiin Tampereen seminaarin valmistelutilannetta ja alustavaa ohjelmaa. Ohjelma on melko valmis ja valmistelut ovat edenneet hyvin. Ilmoittautuminen avataan kevään seminaarissa. Samassa tuli esille esitys seminaarin hinnan joustava ilmoittaminen ilmoittautumisvaiheessa. Hinta on ilmoittautumisvaiheessa noin -hintaa, ja lopullinen hinta määräytyy lopullisten kulujen mukaan. Seminaarin tavoitteena on nollatulot. Johtavat rehtorit käsittelevät asiaa tulevassa tapaamisessaan viikolla 13.

#### 2. Aineryhmätoiminta (Olli-Pekka)

Esiteltiin aineryhmätyöskentelyyn liittyvän kyselyn tuloksia. Tulokset olivat samankaltaisia kuin edellisessä kyselyssä. Esiin nousi myös kehittämisehdotuksia, jotka käsitellään vielä erikseen aineryhmävastaavan ja projektivastaavien kesken.

#### 3. eNorssin historiikki (Olli-Pekka)

Käsiteltiin eNorssin historiikin alustavaa sisältöä ja kokonaisuus koettiin onnistuneeksi. Keskusteltiin myös historiikin kirjoittamiseen liittyvistä käytännön kysymyksistä, mm. harjoittelukoulujen esittelyyn liittyen.

#### 4. Ohjaajakoulutusjulkaisu; moduuli 3 (Pasi)

Esiteltiin ajatus ohjaajakoulutusmoduuli 3:een liittyvän julkaisun toimittamisesta. Esitystä kannatettiin ja julkaisua viedään eteenpäin. Julkaisua varten varataan lukuvuoden 2024-2025 budjetista resurssia taittoa varten.

## **5. Tukea ja digiä -hankehaku (Pasi ja Sampo)**

Keskusteltiin OPH:n kevään täydennyskoulutushausta ja sen merkityksestä verkostolle. Keskusteltiin myös laajemmin hankehakuun liittyvistä asioista verkoston näkökulmasta. Rakenne ja valmius hankehakuihin olisi hyvä olla valmiina verkoston sisällä jo lähtökohtaisesti. Asia toivottiin otettavan esiin sekä johtavien rehtoreiden että työryhmien puheenjohtajien tapaamisissa.

## **6. Puheenjohtajatilanne (Vesa)**

Uusi puheenjohtaja julkaistaan eNorssin kevätseminaarissa Helsingissä.

## **7. Eduskuntavierailu (Vesa)**

Keskusteltiin 10.4. järjestettävän eduskuntavierailun osallistujamäärästä ja sisällöstä. Mukaan on toivottu sekä rehtoreita että opettajia eri normaalikouluista. Johtavat rehtorit käsittelevät kansanedustajilta tulleiden teemojen merkitystä harjoittelukoulujen näkökulmasta ja jatketaan tilaisuuden käsittelyä tämän jälkeen.

## **8. Muut asiat**

### **a. Johtoryhmän koostumus**

Keskusteltiin tiedekuntayhteistyön lisäämisestä johtoryhmän kokoa laajentamalla. Aihetta kannatettiin. Pasi ja Sampo edistävät asiaa.

### **b. Kasvatustieteen päivät 2024 (Olli-Pekka)**

Pyritään jatkamaan vuonna 2023 aloitettua käytäntöä Kasvatustieteen päivien suhteen. Kasvatustieteen päivät 2024 järjestetään Turussa.

### **c. Harjoittelukoulu-OKL-suhde (Olli-Pekka)**

Keskusteltiin Jyväskylässä esiin tulleesta huolesta harjoittelukoulujen ja tiedekuntien vähenevästä yhteistyöstä ja harjoittelukouluilla tapahtuvan ohjatun harjoittelun vähenemisestä.